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Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 projb4 o zwigkszenie ilo5ci oznakowanvch

pojemnikow na osiedlach mieszkaniowych naszego miasta, do ktorych bedzie

mozna w rzuc ai makulature.

Jest to wazne dla ochrony Srodowiska i rozwija zachowania ekologiczne

m i eszkaricow Wloclawka.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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